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 نيست: عقل، دين، ادب 

حيا و خوش خويى.

خبر خبر ورزشي

تقابل با نمایندگان ایتاليا ؛
زيدان و رئال مادريد

 به كشور مورد علاقه رسيدند
تقابل با نمایندگان ایتالیا خاطرات خوشی برای زین الدین زیدان 

به همراه داشته است.
مصاف با آتالانتا در یک هشتم لیگ قهرمانان یادآور روزهای 
ابتدایی حضور  برای زیزو است. در همان ماه های  شیرینی 
زیدان روی نیمکت رئال مادرید بود که تیم او هم در ایتالیا 
و هم در مادرید موفق شد 0-2 رم را مغلوب کرده و راهی 
در یک چهارم نهایی شود. کهکشانی ها در پایان همان فصل 
در سن سیرو و با غلبه بر اتلتبکومادرید موفق به کسب عنوان 

قهرمانی هم شدند.
 یک سال بعد این بار رئال مادرید به مصاف دیگر نماینده ایتالیا 
یعنی ناپولی رفت و اتفاقات دیدار مقابل رم تکرار شد. لوس 
بلانکوس این بار دو پیروزی 1-3 در ناپل و مادرید کسب کرده 
و دوباره به دور یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان صعود کرد. 
سناریوی فصل گذشته برای زیدان و شاگردانش تکرار شد و 
این بار هم آنها فینالیست شدند. در کاردیف، رئال مادرید بنفش 
پوش موفق شد با نتیجه 1-4 یوونتوس را در فینال شکست 

داده و دوباره عنوان قهرمانی را از آن خود کند. 
اما یک سال بعد این بار نوبت تقابل با یوونتوس در یک چهارم 
در  مادرید  رئال  رونالدو،  تاریخی کریستیانو  با درخشش  بود. 
تورین با سه گل پیروز شد و اگرچه در دیدار برگشت این سه 
گل جبران شد، اما پنالتی دقایق پایانی رونالدو حکم به صعود 
رئال داد و آنها در فینال با شکست لیورپول باز هم قهرمان 

اروپا شدند.

 با عقد قرارداد ؛
استقلال 5 بازيکن جوان جذب كرد

باشگاه استقلال اقدام به جذب 5 بازیکن جوان کرده است.
 استقلال که توانست در یک بازی زیبا و دیدنی با نتیجه 2 
بر یک از سد شهرخودرو عبور کند و به صدرجدول رده بندی 

برسد.
نکته مهم در این دیدار، گلزنی سبحان خاقانی بود. بازیکن 
جوانی که حدود یک ماه پیش به استقلال پیوست. حالا و پس 
از درخشش این بازیکن جوان، مدیران استقلال اقدام به جذب 

5 بازیکن جوان دیگر کرده اند.
رسانه رسمی باشگاه استقلال با اعلام این خبر نوشته است: پنج 
بازیکن رده جوانان ظرف روزهای اخیر و بعد از جلسه با احمد 
مددی سرپرست مدیرعاملی باشگاه استقلال و فریاد شیران 
مدیرآکادمی باشگاه استقلال، با عقد قراردادهایی به تیم جوانان 

استقلال پیوستند.
حسام طاهرخانی )دفاع چپ(، فرهاد زاووشی )هافبک وسط(، 
محمد حسین علیپور )مهاجم(، عرفان باقری )پلی میکر و پشت 
مهاجم( و حسین اباذری )وینگر چپ(، پنج بازیکنی هستند که 
به تیم جوانان پیوستند. در طی سالهای اخیر بازیکنان جوان 
زیادی با حضور در ترکیب استقلال توانسته اند خودی نشان 
دهند که آخرین آنها سبحان خاقانی است که روز گذشته موفق 

به گلزنی نیز شد.

3- 0 به سود پرسپوليس ؛ 
اين خبر غير واقعى است

نتیجه دیدار پرسپولیس در برابر ذوب آهن قرار نیست 3-0 به 
سود تیم پرسپولیس اعلام شود و این خبر تنها یک شایعه است.

اما این خبر غیر واقعی است. دیدار پرسپولیس در برابر ذوب آهن 
با نظر سازمان لیگ لغو شد همان طور که بازی پرسپولیس در 
برابر نساجی هم با اعلام سازمان لیگ برگزار نشد. زمانی نتیجه 
بازی از سوی کمیته انضباطی تعیین می شود که سازمان لیگ 
در این خصوص پرونده ای را تنظیم و در اختیار اعضای کمیته 
انضباطی قرار دهد اما با اعلام یکی از اعضای کمیته انضباطی 

این اتفاق صورت نگرفته است.

پورموسوى روى دستِ 
اسکوچيچ بلند شد!

پیروزی مقابل گل گهر سیرجانِ امیر قلعه نویی، اتفاق بزرگی بود 
که نفتی ها توانستند در خانه آن را به نام خود رقم بزنند.

ششم،  هفته  سرنوشت ساز  و  حساس  دوئل های  از  یکی  در 
شاگردان سیروس پورموسوی در خانه موفق شدند مقابل گل 
با پیروزی  را  بزنند و شکست خود  گهر صدرنشین، کامبک 
عوض کنند تا صنعت نفت برای ساعاتی صدرنشین لیگ بیستم 
شود؛ نتیجه ای غیرمنتظره و البته دستاوردی بزرگ برای نفتی ها 
که با درخشش طالب ریکانی و رضا خالقی فر در آبادان به دست 
آمد. نفتی ها که یکی از آخرین تیم هایی بودند که تمرینات خود 
را جهت حضور در لیگ بیستم آغاز کردند و از طرفی، بازیکنان 
کلیدی بسیاری را هم در بازار نقل و انتقالات از دست دادند و 
با تغییر و تحولات پرشمار، فصل جدید را شروع کردند، نتایجی 

فوق العاده تا به اینجای لیگ بیستم به دست آورده اند.
با هدایت دراگان اسکوچیچ   فصل گذشته که صنعت نفت 
توانست عنوان بهترین نفت آبادانِ تاریخ لیگ برتر را از آن 
خود کند و حالا شاگردان پورموسوی نیز به رکورد فصل گذشته 
تیمِ اسکوچیچ برسند چرا که پیروزی مقابل گل گهر سیرجان 
باعث شد تا صنعت نفت 11مین امتیاز خود در لیگ بیستم را 
پس از شش هفته به دست آورد. آن ها فصل گذشته نیز در 
مدتی مشابه چنین امتیازاتی را به دست آورده بودند و وجه تمایز 
تیمِ اسکوچیچ و تیمِ پورموسوی در فاز دفاعی و تهاجمی است.

 چرا که در فاز دفاعی تیم اسکوچیچ تا پایان هفته ششم لیگ 
نوزدهم 5 گل دریافت کرده بود اما حالا تیم پورموسوی 3 گل 
دریافت کرده است؛ نفت در لیگ نوزدهم تا پایان هفته ششم، 
7 گل زد اما اکنون آن ها 5 گل به ثمر رسانده اند تا این چنین با 
عملکردی تقریبا مشابه شاگردان پورموسوی بتوانند رکورد ویژه 
اسکوچیچ را در فصل گذشته تکرار کنند و حالا عنوان بهترین 

نفت آبادانِ تاریخ لیگ برتر یدک بکشند.

آل کثير : 
تا دقيقه 90 منتظر هستم به دوحه بروم

مهاجم پرسپولیس از آرزویش برای برطرف شدن مشکل و 
همراهی این تیم در فینال آسیا خبر داد.

عیسی آل کثیر، مهاجم گلزن پرسپولیس در مراحل گروهی 
و حذفی لیگ قهرمانان آسیا که دیدار نیمه نهایی این جام را 
به دلیل محرومیت از دست داده بود، اکنون در روزهایی که 
درگیر رای مربوط به پرونده محرومیت شش ماه اش است، 
بازگشت  احتمالا  و  انگیزه  داشتن  نگه  بالا  برای  تلاش  در 

زودهنگام به ترکیب شاگردان یحیی گل محمدی است.
 آل کثیر که برخلاف دیگر بازیکنان و اعضای تیم نتوانسته 
به دلیل اجرای رای محرومیت شش ماهه، تیم را در سفر به 
دوحه برای انجام دیدار فینال لیگ قهرمانان همراهی کند، در 
روزی که بهمراه محمدحسین میثاقی، مجری برنامه فوتبال 
برتر ، برنامه تفریحی فوتبال خود را دنبال می کرد به گفتگویی 

کوتاه نیز پرداخت.
 مهاجم پرسپولیس با ابراز ناراحتی از این که نتوانسته تیم را 
در سفر به دوحه همراهی کند گفت: دل و روحم آنجا و در 
دوحه است. من کماکان تمرین می کنم و روحیه ام را از دست 
نداده ام. تا دقیقه 90 اینجا تمرین می کنم که اگر قسمت شد 
به بچه ها اضافه شوم. اگر نشد هم برای بچه ها دعا می کنم.

پس از مصدوميت ؛
مسعود ريگى

 به ديدار با ذوب آهن مى رسد
هافبک مصدوم استقلال مشکلی برای همراهی تیمش در 

دیدار با ذوب آهن ندارد.
، مسعود ریگی هافبک آبی های پایتخت که در جریان دیدار 
به  شد،  کتف  ناحیه  از  دیدگی  آسیب  دچار  تهران  پیکان  با 
آمادگی جسمانی مناسب رسیده است.ریگی که کتفش دچار 
شکستگی شده بود، مجبور به بستن آتل به مدت 10 روز شد 
آبادان و  و به همین خاطر دو مسابقه استقلال مقابل نفت 
شهرخودروی مشهد را از دست داد. حالا اما ریگی به تمرینات 
استقلال برگشته و مشکلی از بابت مصدومیت ندارد.هافبک 
آبی ها با رفع آسیب دیدگی اش حالا می تواند استقلال را در 
مسابقه روز جمعه مقابل ذوب آهن اصفهان همراهی کند. بی 
تردید بازگشت ریگی به خط هافبک استقلال شرایط بهتری 
در پست هافبک  او  کند. حضور  ایجاد می  ها  آبی  برای  را 
تدافعی قدرت بیشتری به استقلال در فاز دفاع و حمله می 

دهد و اتفاق خوبی برای این تیم محسوب می شود.

عبدی :
 اميدوارم پرسپوليس

 با غيرت بتواند قهرمان شود
حسین عبدی ابراز امیدواری کرد پرسپولیس در فینال لیگ 
قهرمانان فارغ از تمام مشکلاتی که دارد، بتواند یک افتخار 

بزرگ را به نام خود کند.
 پیشکسوت پرسپولیس و سرمربی حال حاضر تیم نوجوانان 
اگر  گفت:  آسیا  فینال  آستانه  در  تیم  شرایط  درباره  ایران 
بخواهیم 5 کشور ثروتمند را نام ببریم ما جزو آنها هستیم. 
از نظر ثروت ما در شرایط خوبی قرار داریم و البته مقداری 
تحریم های ظالمانه کمی تاثیرگذار بود. با تمام این سختی ها 
اما پرسپولیس توانسته به فینال برسد و تیم ملی و رده های 
آن نیز با تمامی مشکلات به دنبال موفقیت و افتخارآفرینی 
هستند. همه ما اینجا جمع شدیم وظیفه مان را برای پرچم و 

کشورمان ادا کنیم.
موفقیت  آرزوی  با  پرسپولیس  سابق  کاپیتان  و  سرمربی   
برای این تیم در فینال لیگ قهرمانان آسیا گفت: امیدوارم 
اینجای  به  تا  که  غیرتی  و  جسارت  همین  با  پرسپولیس 

مسابقات آمده یک افتخار بزرگ را رقم بزند.

یزدانی : 
صدرنشينى در هفته ششم مهم نيست

از  بخش  این  در  صدرنشینی  می گوید  استقلال  تیم  مدافع 
فصل لیگ برتر اهمیتی ندارد.سیاوش یزدانی در حاشیه تمرین 
استقلال بیان کرد: خدا را شکر بازیکنان با بردی که مقابل 
شهر خودرو به دست آوردند، شرایط روحی تیم خوب شده و 
امیدوارم این روند ادامه داشته باشد.وی در مورد صدرنشینی 
استقلال گفت: الان صدرنشینی مهم نیست و به تازگی هفته 
ششم به پایان رسیده است. ما باید نتایج خوبی کسب کرده و 
پایان فصل دل هواداران را شاد کنیم.مدافع آبی های پایتخت 
کرد:به  تاکید  آسیا  فینال  در  پرسپولیس  حضور  به  اشاره  با 

عنوان یک ایرانی برای این تیم آرزوی موفقیت می کنم. 

در دربی ؛
احتمال غيبت نادرى قوت گرفت

مدافع مصدوم استقلال احتمالا دیدار با پرسپولیس را هم از 
دست خواهد داد.

در  گذشته  روز  پایتخت  آبی های  چپ  مدافع  نادری  محمد 
جریان دیدار با شهرخودرو دچار مصدومیت شد و زمین بازی 
را در دقیقه 77 ترک کرد.بعد از معاینات اولیه مشخص شد 
که مصدومیت نادری از ناحیه همسترینگ است و این عضله 
او دچار کشیدگی شده. در این شرایط مشخص است که او 
در دیدار با ذوب آهن در هفته هفتم نمی تواند برای تیمش 

به میدان برود اما وضعیتش برای دربی هم مشخص نیست.
همسترینگ  کشیدگی  دچار  که  بازیکنی  طبیعی  طور  به 
می شود حدود 3 هفته باید دور از میادین باشد اما پزشکان 
استقلال در تلاش هستند تا نادری را به مسابقه پرسپولیس 

که احتمالا هفته آینده است برسانند.
پزشک استقلال درباره وضعیت نادری گفته که مراحل درمانی 
این بازیکن را آغاز می کنند اما نمی تواند اظهارنظر صریحی 
این  دید  و  ماند  منتظر  باید  باشد.  داشته  وضعیتش  درباره 
بازیکن چه زمانی قادر است در تمرینات گروهی و مسابقات 

استقلال شرکت کند.

یک کارشناس خوزستانی :

حمایت کننده مستمر از ورزش بانوان وجود ندارد
وجود  به  اشاره  با  بانوان  ورزش  کارشناس  یک 
منابع و نیروی انسانی در خوزستان برای توجه و 
پیشرفت در ورزش بانوان، گفت: دوستان مان در 
متعجب هستیم  دیگر می گویند که  استان های 
چطور خوزستان با این همه سرمایه نمی تواند در 

بانوان حمایت کننده مستمر داشته باشد.
ایسنا،  با  گو  و  گفت  در  علیجانی  سیمین 
اظهارکرد: بی شک پرداختن به ورزش و فعالیت 
ضروری  امری  فردی  هر  برای  جسمانی  های 
است اما اهمیت آن برای بانوان باتوجه به نقش 
نقش  جمله  از  دارند  جامعه  در  که  مهمی  های 
مادری و شرایط خاصی که نسبت به آقایان طی 
می کنند از جمله باروری، دو چندان است. با این 
وجود، این بخش از جامعه  به نسبت آقایان برای 
پرداختن به فعالیت های ورزشی، امکانات بسیار 
عدم  مشخص،  بودجه  عدم  دارند.  محدودتری 
فرهنگی،  مشکلات  اسپانسرها،  تمایل  و  رغبت 
سوءمدیریت و ... نیز از دیگر موانع توسعه ورزش 
خوزستان  استان  در  کرد:  بیان  است.وی  بانوان 
افت  بانوان  ورزش  گذشته  سال  چند  طی  نیز 
اخیر  سال  یک  در  اگرچه  و  داشته  محسوسی 
است  شده  حاصل  هایی  موفقیت  تاحدودی 
و جدی  بیشتر  کار  به  نیاز  این بخش  بازهم  اما 
اخیر  دارد. در شرایطی که طی سال های  تری 
ورزشی  رشته های  در  بانوان  موفقیت  و  حضور 
قهرمانی  همه  این  کنار  در  ولی  بوده  چشمگیر 
و مدال آوری، نبود امکانات، سالن های ورزشی و 

فضاهای مناسب تمرینی در خور شان بانوان، در 
بسیاری از مواقع باعث شده تا حتی ورزشکاران 
این  از عرصه ورزش دور شوند.  نیز  و قهرمانان 
کارشناس ورزش بانوان عنوان کرد: در این زمینه 
مشکل زیادی وجود دارد و در خوزستان، اماکن 
اختصاصی برای بانوان نیست و از این نظر بانوان 
متولیان  امیدواریم  که  دارند  محدودیت  بسیار 
این  در  خاص  ای  بودجه  اختصاص  با  ورزش 
ورزش  بیشتر  چه  هر  پیشرفت  به  بتوانند  زمینه 
شرکت  از  برخی  افزود:  کنند.وی  کمک  بانوان 
های صنعتی و تولیدی خوزستان بسیار ثروتمند 
هستند و حتی در رده سنی نونهالان نیز در لیگ 
 20 دختر  یک  برای  ولی  دارند  تیم  کشور  برتر 
ساله و تیم داری در رده سنی بزرگسالان ارزشی 

قائل نیستند. در هر صورت برای استانی که این 
از  نتواند  نیست که  مالی دارد، خوب  منابع  همه 
یک تیم بانوان برای حضور در لیگ های مختلف 
کشور حمایت کند. در استان خوزستان، منابع و 
و  نداریم  کاربلد  مدیر  ولی  داریم  انسانی  نیروی 
در  دوستان مان  حتی  است.  همین  ما  مشکل 
متعجب هستیم  دیگر می گویند که  استان های 
نمی تواند  سرمایه  همه  این  با  خوزستان  چطور 
به  باشد.  داشته  کننده مستمر  بانوان حمایت  در 
هر حال اگر بخواهیم می توانیم در ورزش بانوان 
نیز کار کنیم. این کارشناس بیان کرد: شهرداری 
دارد.  بانوان  احیای ورزش  بسیاری در  نیز نقش 
اندازه  به  ما  بانوان  است که چرا  این  سوال من 
یک تیم فوتبال آقایان هم اهمیت ندارند و چرا 

نباید در تمام شهرستان ها یکی دو سالن ورزشی 
مختص بانوان ساخته شود؟ ورزش بانوان بسیار 
ارزش دارد. شرکت هایی مانند فولاد، ملی حفاری 
و مناطق نفت خیزجنوب و شهرداری ها و آموزش 
و پرورش هم می توانند برای بخش بانوان هزینه 
کنند و باید از آن ها خواست برنامه خود را جهت 

فعالیت در ورزش بانوان، ارائه دهند.
وی افزود: به نظر من در حمایت نشدن از ورزش 
مدیران  کردن  عمل  سلیقگی  بحث  خوزستان، 
نگاه ها مطرح است و  بلکه بحث  نیست،  مطرح 
هر چه عملکرد باشد، همان نیز انعکاس پیدا می 
ها  آن  از  باید  و  نمی دهند  اهمیت  مدیران  کند. 
خواست تا پاسخگو باشند. اگر در همین حواشی 
شهر اهواز سالن های ورزشی ساخته شود، ببینید 
که چقدر ورزشکار از آن معرفی می شود. پس باید 
برای ورزش بانوان ارزش قائل باشیم و بعد هم 
با یکی دو میلیارد تومان هزینه، ببینید چه تحولی 

در ورزش استان به وجود خواهد آمد.
علیجانی گفت: برخی مشکلات هم انسانی است 
و از بالا باید برای آن راه حل هایی پیدا کرد و 
باید تغییرات بنیادی صورت بگیرد. من می گویم 
امکانات وجود دارد ولی اراده وجود ندارد. اکنون 
ما علاوه بر پرداختن به ورزش قهرمانی در حوزه 
ورزش بانوان، نیاز به کار در ورزش همگانی نیز 
از  داریم که بخشی  اساسی  ما مشکلات  داریم. 
آن به مدیران ناآگاه ما بر می گردد، ضمن این 

که فرهنگ لازم نیز وجود ندارد.

رئیس هیئت شطرنج استان خوزستان گفت: شطرنج باز خوزستانی 
مدال طلا مسابقات آنلاین قهرمانی آسیا را از آن خود کرد.

به  اشاره  با  با خبرنگار مهر،  در گفت وگو  زاده  عبدالامیر خطیب 
اینکه مسابقات قهرمانی آنلاین آسیا به مدت سه روز به میزبانی 
گرجستان برگزار شد، اظهار کرد: »سینا موحد« با کسب ۶ امتیاز 
در رده سنی زیر 10 سال مقام نخست را به خود اختصاص داد و 

جواز حضور را در رقابت های قهرمانی جهان به دست آورد.
رئیس هیئت شطرنج استان خوزستان با بیان اینکه 520 شطرنج باز 
در 5 رده سنی و در دو بخش دختران و پسران به رقابت پرداختند، 
قهرمانی  رقابت های  گفت: سینا موحد سال گذشته عنوان سوم 
آسیا را کسب کرده بود که به دست آوردن عنوان قهرمانی نشان 
می دهد این ورزشکار روند پیشرفت خود را به خوبی طی می کند.

وی با اشاره به اینکه پس از »موحد« ورزشکاران هند و مالزی 

مقام های دوم و سوم را کسب کردند، اضافه کرد: نفرات برتر هر 
رده سنی به عنوان نمایندگان قاره آسیا در رقابت های قهرمانی 

جهان شرکت می کنند.
اینکه کشور ما با کسب دو  بیان  با  رئیس هیئت شطرنج استان 
مدال طلا، یک مدال نقره و سه مدال برنز، ۶ سهمیه مسابقات 
قهرمانی جهان کرد، خبر داد: مسابقات قهرمانی نوجوانان جهان 

از بیست و نهم آذرماه به مدت پنج روز برگزار خواهد شد.
خطیب زاده با بیان اینکه از موحد در آینده خبرهای بسیار خوبی 
مربیان  تلاش  حاصل  موفقیت  این  کرد:  عنوان  شنید،  خواهیم 
خوزستان و کوشش های خانواده اش بوده است و امید است که در 
مسابقات جهانی مقام ارزشمندی را نیز این ورزشکار کسب کند.

وی در پایان از زحمات »مهرداد اردشی« سرمربی تیم ملی کشور 
تقدیر کرد و گفت: در تلاش هستیم تا زمان برگزاری مسابقات 

قهرمانی جهان، با اجرای برنامه های ویژه موحد را از نظر فنی در 
شرایط بهتری قرار دهیم.

در  گذشته  سال  شهریورماه  موحد  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
مسابقات شطرنج نونهالان جهان بر سکوی بیستم ایستاد.

رئیس هیئت بسکتبال استان خوزستان گفت: تیم خانه بسکتبال 
خوزستان با حضور دو بازیکن خارجی در ادامه مسابقات لیگ برتر 

باشگاه های کشور به میدان می رود.
مجتبی پیر عباسی در گفت وگو با خبرنگار مهر بیان کرد: »کریستوفر 
ویر« و »رجر دوول« که اهل کشور آمریکا هستند، پس از انجام 
به  خوزستان  بسکتبال  خانه  تیم  در  حضور  برای  اداری  مراحل 
کشورمان آمدند و در ادامه رقابت های لیگ برتر باشگاه های ایران 

در مسابقات شرکت می کنند.

این  اینکه  به  اشاره  با  خوزستان  استان  بسکتبال  هیئت  رئیس 
بازیکنان از نظر فنی در شرایط بسیار خوبی هستند، افزود: تیم خانه 
بسکتبال خوزستان در هفته دوم مسابقات لیگ برتر باشگاه های 
کشور فردا و پس فردا به ترتیب به مصاف تیم های آویژه صنعت 
پارسا مشهد و اکسون تهران می رود که با تأیید کادر فنی این دو 
بسکتبالیست نیز از این هفته می توانند برای این تیم به میدان بروند.

وی با بیان اینکه نفرات تیم خانه بسکتبال خوزستان بسیار جوان 
می تواند  خارجی  بازیکنان  این  حضور  گفت:  ادامه  در  هستند، 

بسیار خوب  آموزشی  تیم، یک کلاس  فنی  توان  افزایش  ضمن 
برای سایر بازیکنان باشد و با بازی در کنار این دو بسکتبالیست 
شاهد پیشرفت تیم از نظر فنی خواهیم بود. رقابت های لیگ برتر 
بسکتبال باشگاه های ایران با حضور 1۶ تیم در دو گروه به صورت 
متمرکز در تهران برگزار می شود که تیم خانه بسکتبال خوزستان در 
گروه نخست با تیم های صنعت مس رفسنجان، آویژه صنعت پارسا 
مشهد، اکسون تهران، پالایش و پخش آبادان، شورا و شهرداری 
قزوین، رعد پدافند هوایی مشهد و شهرداری گرگان همگروه است.

می توان  آینده  سال  چند  طی  گفت:  خوزستانی  وزنه بردار  بانوی 
بیش از این از وزنه برداری بانوان استان شنید، البته نکته مهم در 
رونق هرچه بیشتر وزنه برداری بانوان، همراهی خانواده ها است تا 

دختران شان بتوانند در این مسیر به درستی گام بردارند.
بانوان،  وزنه برداری  روند  درباره  قریشی،  السادات  مهدیس 
اظهارکرد: خدا را شکر از زمانی که وزنه برداری بانوان در استان 
کار خود را آغاز کرده است، مسئولان هیات تمام تلاش خود را 
داشته اند که شرایط خوبی را برای تمرین خانم ها فراهم کنند. در 
واقع همان امکانات و شرایطی که برای آقایان وزنه بردار فراهم 
تمرین  به  شرایط  بهترین  در  و  بوده  فراهم  نیز  ما  برای  است 

می پردازیم.
وی بیان کرد: در این مدت نیز بر تعداد علاقه مندان به وزنه برداری 
در بخش بانوان افزوده شده است. البته خانواده ها نیز باید بیشتر، 

دختران خود را در این زمینه همراهی کنند. برخی همچنان بر این 
باورند که وزنه برداری به بدن فرزندان شان آسیب وارد می کند، در 
حالی که این یک باور اشتباه است. به هر حال اگر ورزشکاران 
زیر نظر مربی و به درستی این رشته را دنبال کنند، هیچ صدمه ای 
نخواهند دید، همان طور که ما نیز زیر نظر مربی در این رشته در 
حال فعالیت هستیم و مشکلی هم وجود ندارد. به هر حال نکته 
مهم در رونق هرچه بیشتر وزنه برداری بانوان، همراهی خانواده ها 

است تا دختران شان بتوانند در این مسیر به درستی گام بردارند.
من  نظر  به  کرد:  عنوان  کشوری  رقابت های  نقره  مدال  دارنده 
بانوان  وزنه برداری  از  این  از  بیش  آینده می توان  طی چند سال 
خوزستان شنید و آینده خوبی در انتظار دختران وزنه بردار است. 
البته امیدوارم مسابقات برای بانوان برگزار شود تا با قرار گرفتن در 
شرایط مسابقه  و افزایش سطح رکوردی، در وضعیت بهتری قرار 

بگیریم. ضمن این که برگزاری مسابقات در علاقه مندی دختران 
دیگر به این رشته نیز کمک بسیاری می کند.

وی گفت: هیات اقداماتی خوبی در رده سنی پایه داشت است و 
من نیز به آینده وزنه برداری بانوان خوزستان امیدوار هستم. به هر 
حال این ظرفیت در دختران خوزستانی برای ملی پوش شدن و 

رسیدن به سطح اول وزنه برداری کشور وجود دارد.
قریشی عنوان کرد: امیدوارم اطلاع رسانی در ورزش بانوان و به 
ویژه وزنه برداری بیشتر شود تا جامعه آماری بیشتر شده و هرچه 

پیش می رویم، بیش از پیش از وزنه برداری خوزستان بشنویم.
وی در ادامه نیز با بیان این که وزنه برداران خانم استان آن قدر با 
انگیزه هستند که حتی کرونا هم باعث نشده که دست از تمرین 
بردارند، گفت: ما همچنان با رعایت پروتکل های بهداشتی تمرین 

می کنیم تا آمادگی مان حفظ شود.

 پیشکسوت سرخپوشان با اشاره به دیدار پیش روی پرسپولیس و 
اولسان کره جنوبی در فینال لیگ قهرمانان آسیا گفت: پرسپولیس 

در بهترین شرایط خود قرار دارد و می تواند قهرمان آسیا شود.
بهزاد داداش زاده، در خصوص وضعیت پرسپولیس پیش از فینال 
لیگ قهرمانان آسیا اظهار داشت: زمانی وقتی تیمی از غرب آسیا 
به فینال می رفت چندماه در استراحت بود و بعد باید با نماینده 
بهترین شرایط خود  در  پرسپولیس  الان  اما  بازی می کرد  شرق 

است و می تواند قهرمان آسیا شود.
وی ادامه داد: پرسپولیس در این مدت چند بازی در لیگ انجام 
داده و تیم های شرق را هم به خوبی آنالیز کرده است. هر چند 
تنها نقطه تاریک مساله عدم برگزاری دیدار با نساجی و ذوب آهن 

بازی جدی و  فینال دو  از  نداد پرسپولیس پیش  اجازه  است که 
از  کرد:  خاطرنشان  پرسپولیس  پیشکسوت  بدهد.  انجام  را  مهم 
طرفی با توجه به شرایط کرونایی لغو بازی با نساجی و ذوب آهن 
بد نبود اما انجام ندادن بازی رسمی قبل از فینال می تواند به ضرر 
نکرده  خدایی  اگر  پرسپولیس  افزود:  زاده  داداش  شود.  تمام  ما 
به  رسیدن  و  موفقیت  این  تکرار  برای  برسد،  قهرمانی  به  نتواند 
فینال آسیا در سال های بعد کار دشواری خواهد داشت به همین 
دلیل به طور حتم بازیکنان و کادر فنی تمام توان خود را در زمین 
می گذارند تا بتوانند به قهرمانی در آسیا برسند و یک افتخار بزرگ 

را به دست بیاورد.
وجود  با  گفت:  هم  پرسپولیس  حمله  خط  شرایط  درباره  وی 

محرومیت آل کثیر، امیری و پهلوان اما ما دو بازیکن جوان و با 
انگیزه را داریم که می توانند در خط حمله به ما کمک کنند. عبدی 
و رمضانی با اتکا به نیروی جوانی خود و البته تفکرات یحیی می 

توانند گره گشای پرسپولیس باشند.
برای قهرمانی در  تیم  این  درباره شانس  پرسپولیس  پیشکسوت 
آسیا عنوان کرد: همه چیز 50- 50 است اما می دانم که بازیکنان 
بتوانیم کمی  اگر  ما  زمین می روند.  به  تمام وجود  با  پرسپولیس 
بسته بازی کنیم و سیاست اول ما گل نخوردن و بعد گل زدن 
باشد، می توانیم به قهرمانی در آسیا برسیم. دوندگی بازیکنان در 
فینال باید دو برابر باشد و البته از روی ضربات ایستگاهی و کرنر 

باید بیشترین استفاده را برد.

رئيس هيئت شطرنج استان :

شطرنج باز خوزستانی در مسابقات آسیا قهرمان شد

رئيس هيئت بسكتبال خوزستان :

بازیکنان خارجی به تیم خانه بسکتبال خوزستان پیوستند

بانوی وزنه بردار خوزستانی :

رونق وزنه برداری بانوان در گرو همراهی خانواده ها است

داداش زاده :  

پرسپولیس در بهترین شرایط خود است


